

We are looking for you!

App developer (m/f/d) with UX knowledge in full time

We are a Berlin-based start-up in the field of energy storage and eMobility.

Swobbee GmbH
Johann-Hittorf-Str. 8
12489 Berlin
+49 (0)30 639 287 250
info@swobbee.com
www.swobbee.com



Swobbee operates and builds a infrastructure of battery swapping stations in public spaces and offers standardised battery solutions for light electric vehicles.

We provide decisive impetus for the energy and transport transition in urban centres in Germany, Europe and the world.

What we offer

- + An excellent working atmosphere, flexible working hours, home office options.
- + Challenging and varied tasks with professional and personal freedom
- + Visible success at work due to short decision-making processes and proximity to production and management
- + A corporate culture in which it is fun to bring in passion and initiative
- + Benefits and training budget
- + Excellent opportunities to grow with us
- + Attractive, performance-based remuneration and 30 days' holiday
- + We welcome your four-legged friend
- + Free drinks and fresh fruit
- + No shirt, no tie? No problem.

We are looking for you!

App developer (m/f/d) with UX knowledge in full time

What you bring along

- + A successfully completed degree in computer science or similar or 3 to 5 years of proven experience in ReactNative through the creation and implementation of app solutions.
- + Experience in UX design in one of the common programs (Figma, Adobe X, etc.)
- + Good experience in CSS, TypeScript and ReactJS
- + First contact with app deployment in the Google Play Store and Apple App Store
- + Knowledge of Python, noSQL or SQL is a plus
- + Ability to prioritise and manage multiple milestones and projects efficiently
- + Experience in creating storyboards and website mapping

Your main tasks will be

- + You take responsibility for the improvement of our app solution and the implementation of new function requests.
- + You will implement new API functions required for the app or third-party integrations.
- + You will create storyboards to conceptualise designs and communicate project plans to clients and senior management.
- + You will create the design to be implemented on our website and product, from layout menus and dropdown options, colors, fonts and make changes to the interface as needed.
- + Create surveys for research purposes across various media platforms to gather feedback on their user experience and satisfaction with our website and product
- + Improve user experience by creating seamless navigation through various digital programmes and interfaces within the organization
- + Combining interface design concepts with digital design and setting milestones to encourage collaboration and teamwork



If you have what it takes, but not all the points in the job description apply to you, get in touch anyway!
We would love to talk to you and find out if we are a good match.

Please send your application with cover letter and CV to:

Dyana Schmidt

bewerbung@swobbee.com

Wir suchen dich!

App-Entwickler (m/w/d) mit UX-Kenntnissen in Vollzeit

Wir sind ein Berliner Startup im Bereich
Energiespeicherung und eMobility.

Swobbee GmbH
Johann-Hittorf-Str. 8
12489 Berlin
+49 (0)30 639 287 250
info@swobbee.com
www.swobbee.com



Swobbee betreibt und errichtet eine neuartige Infrastruktur aus Akkuwechselstationen im öffentlichen Raum und bietet standardisierte Batterielösungen für elektrische Leichtfahrzeuge.

Wir geben entscheidende Impulse für die Energie- und Verkehrswende in Ballungszentren in Deutschland, Europa und der Welt.

Das bieten wir

- + Ein hervorragendes Arbeitsklima, flexible Arbeitszeiten, Home-Office-Möglichkeiten
- + Anspruchsvolle und abwechslungsreiche Aufgaben mit fachlichem und persönlichem Freiraum
- + Sichtbare Arbeitserfolge durch kurze Entscheidungswege und Nähe zu Produktion und Management
- + Eine Unternehmenskultur in der es Spaß macht, Leidenschaft und Initiative einzubringen
- + Benefits- und Weiterbildungsbudget
- + Hervorragende Möglichkeiten mit uns zu wachsen
- + Attraktive, leistungsgerechte Vergütung und 30 Tage Urlaub
- + Wir freuen uns über deinen Vierbeiner
- + Kostenlose Getränke und frisches Obst
- + Kein Hemd, kein Schlips? Kein Problem.

Wir suchen dich!

App-Entwickler (m/w/d) mit UX-Design Kenntnissen in Vollzeit

Das bringst du mit

- + Ein erfolgreich abgeschlossenes Studium der Informatik o.ä. oder 3 bis 5 Jahr nachgewiesener Erfahrung im Bereich ReactNative durch die Erstellung und Umsetzung von App-Lösungen
- + Erfahrung in UX-Design in einem der gängigen Programme (Figma, Adobe X, etc.)
- + Gute Erfahrung in CSS, TypeScript und ReactJS
- + Erster Kontakt mit App Deployment im Google Play Store und Apple App Store
- + Kenntnisse in Python, noSQL oder SQL sind ein Plus
- + Fähigkeit, Prioritäten zu setzen und mehrere Meilensteine und Projekte effizient zu verwalten
- + Erfahrung in der Erstellung von Storyboards und Website-Mapping

Deine Hauptaufgaben sind

- + Du übernimmst die Verantwortung für die Verbesserung unserer App-Lösung und die Implementierung neuer Funktionswünsche
- + Du implementierst neue API-Funktionen, die für die App oder die Integration von Drittanbietern benötigt werden
- + Du erstellst Storyboards, um Designs zu konzipieren und Projektpläne an Kunden und das Seniormanagement zu vermitteln
- + Du entwirfst das Design, das auf unserer Website und in unserem Produkt implementiert werden soll, von den Layout-Menüs und Dropdown-Optionen bis hin zu Farben, Schriftarten und bei Bedarf Änderungen an der Oberfläche vornehmen
- + Erstellung von Umfragen für Forschungszwecke über verschiedene Medienplattformen, um Feedback über deren Benutzerfreundlichkeit und Zufriedenheit mit unserer Website und unserem Produkt zu erhalten
- + Verbesserung der Benutzerfreundlichkeit durch Schaffung nahtloser Navigation durch verschiedene digitale Programme und Schnittstellen innerhalb des Unternehmens
- + Kombination von Interface-Design-Konzepten mit digitalem Design und Festlegung von Meilensteinen zur Förderung der Kooperation und Teamarbeit



Wenn Du das Zeug dazu hast, aber nicht alle Punkte der Stellenbeschreibung auf Dich zutreffen, meld Dich trotzdem! Wir würden uns gerne mit Dir unterhalten und herausfinden, ob wir zusammen passen.

Deine Bewerbung mit Anschreiben und Lebenslauf bitte an:

Dyana Schmidt

bewerbung@swobbee.com